



BESTYRELSESMØDE Referat

Tirsdag 12. marts 2024 i Klubhuset

KL 18.30 – 20.45

Møde indkaldt af: Formand Søren

Deltagere: Søren, Anette A., Cathrine, Rikke (virtuel), Line, Anette R, Laila

Afbud: Ingen

1.
Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde Referatet er godkendt.

2.
Vedr. Medieomtalen af Firehuse

- Der afholdes ikke Nökkvi-arrangementer i ridehuset på firehusevej i løbet af foråret og sommeren. I starten af efteråret vil bestyrelsen tage stilling til dette emne igen, afhængig af hvordan situationen udvikler sig.

3.
Nyt fra udvalg

- **FOK-udvalg:** I samarbejde med DI og Fjördur afholdes der kursusaften i hestevelfærd d. 21. marts. Pt. er der 57 tilmeldte.
- **Baneudvalg:** Søren har talt med forstanderen hos Havredal Praktiske Uddannelser omkring baneplejje, og om at det er eleverne der skal stå for det. Søren vil også tale med Havredal om de også vil rive dressurbanen, og ikke kun ovalbanen. Bestyrelsen er enig om at skolen skal have besked når der skal være arrangementer på banen, f.eks. stævne.
- **Bladudvalg:** Det nye blad er lige udkommet. Bladudvalget opfordres til fremadrettet til at have nogle klare linjer, for hvem tjekker hvad i bladet (f.eks. korrektur, annoncer og datoer). Bladudvalget opfordrer folk til at skrive om de arrangementer de deltager i, og så sende det til Kjeld, så det kan komme i bladet. Der opfordres desuden til at tage billeder til arrangementer, og så sende dem til Anette A., så de kan komme på hjemmesiden.
- **Sadeltaske-kursus:** Der er har været to dage, hvor man kunne prøve at sy sine egne sadeltaske. Der var 7 deltagere. Da ikke alle blev færdig med deres tasker, overvejer Anette R. at lave endnu en dag. I forlængelse af dette, er der kommet forslag til at lave et læderværksted en gang hver anden måned, hvis der er opbakning til dette.

-
- **Stævneudvalg:** Udvalget holder møde mandag d. 18. marts, og derefter kommer der mere information om de kommende stævner (25. maj og 24. august).
-

4.

**Bestyrelsens
kommende
arrangementer**

- **Økodag:** D. 14. april er der økodag, hvor Nökkvi vil stille med klappeheste. Indtil videre er der 5-8 heste meldt til. Line vil lave opslag på Facebook, for at få flere heste med. Laila spørger Dorte og Lone om de kommer med deres heste. Anette A. spørger Pia og Poul om de kommer med heste. Søren er tovholder, og står for tilmeldingerne. Gertie er tovholder på dagen. Man skal selv sørge for foldmateriale og opsætning af fold til sin(e) hest(e).
 - **Kristi Himmelfart:** Laila har bestilt mad til fællesspisning om aftenen. Maden er helstegt gris, fra samme sted som sidste år. Prisen er 150 kr. pr. kuvert. Else laver ruterne, og Anette R har tilbudt sin hjælp. Rikke laver invitationen til kristi himmelfartsridtet og fællesspisningen. S.U. er den 27. april. Det er et åbent arrangement, så ikke-medlemmer kan også deltage.
-

5.

Økonomi

- Økonomien ser fornuftig ud. Kurset med Agnethe har givet et lille underskud. Sadeltaske-kurset har givet et lille overskud.
-

6.

Eventuelt

- Bestyrelsen har snakket om banebelysning på ovalbanen. Men der er tvivl om, hvor mange der vil bruge banen når det er mørkt. Bestyrelsen overvejer at lave en rundspørge på et tidspunkt for at se om der er interesse for det.
-